
 

 

Folketinget — Uddannelsesudvalget 
Christiansborg, den 3. april 2007 

 

 

 

 

Til 

udvalgets medlemmer og stedfortrædere. 

 

 

Hermed oplæg fra Klarup Skole i forbindelse med foretræde den 10. april 2007 

om elevplaner. 

 

 

Med venlig hilsen 

Lisa Goth, 

udvalgssekretær. 

 

________________________________________________________________________________ 

 

 

Lærerne på Klarup skole, Aalborg Kommune, insisterer på at lave elevplaner efter be-

kendtgørelsens krav for ad den vej sætte fokus på de ressourcemæssige og strukturelle 

problemer, der er forbundet med indførelse af elevplaner i folkeskolen. 

Vi forholder os således ikke til spørgsmålet for eller imod elevplaner som pædagogisk 

redskab. 

På vort foretræde for Folketingets Uddannelsesudvalg vil vi fremlægge dokumentation 

for de ressourcemæssige og strukturelle problemer, indførelsen af elevplaner konkret af-

stedkommer på Klarup skole og med udgangspunkt heri drage konklusioner, som det ef-

ter vor opfattelse er vigtigt, at udvalget er bekendt med. 

Vi har ikke i debatten om elevplaner i øvrigt set fremlagt dokumentation af den karakter, 

vi vil fremlægge for udvalget. Det er derfor vort håb, at udvalgets medlemmer ikke på 

forhånd betragter vor henvendelse som 'endnu en protest' fra lærerne, men som den seriø-

se, underbyggede dokumentation, den repræsenterer. 

  

 

Med venlig hilsen 

  

Karsten Bräuner 

Vester Fælledvej 24 

9000 Aalborg 

  

TR, Klarup skole 

 


